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انتخابات فدراسیون فوتبال 
چه زمانی برگزار می شود؟

روند کنونی اصلاح اساســنامه فدراسیون فوتبال  �
حاکی از این اســت که حداقل شــش ماه تا انتخابات 
این فدراســیون باقی مانده و چه بسا تاریخ پیشنهادی 
مجمع  بعــد از این موعد باشــد. به گزارش ایســنا، 
درحالی که اصلاح اساســنامه فدراســیون فوتبال با 
حضور مهــدی محمدنبی، دبیرکل جدید، روی غلتک 
افتــاده و از چند روز قبل زمان بنــدی روند اصلاحات 
به اطلاع فیفا رســیده است، برخی در حال گمانه زنی 
درباره تاریخ جدید برگزاری انتخابات هســتند. عده ای 
معتقدند در مهرماه و عده ای هم از برگزاری انتخابات 
در آبان ماه سال جاری خبر می دهند. شاید این تاریخ ها 
و گمانه زنی ها چندان بی راه نباشــند، چراکه اظهارات 
دبیرکل فدراسیون فوتبال حاکی از این است که طبق 
رونــد جدید، فاصله زیادی تــا آن روز و تعیین رئیس 
جدید برای فوتبال ایران داریم.درحال حاضر، اعضای 
مجمع فدراســیون فوتبال باید پیشنهادات خود را به 
منظور بازنگری در اساسنامه به دبیرکل ارائه دهند تا 
از این طریق به کمیته حقوقی و تدوین مقررات ارائه و 

در اساسنامه جدید لحاظ شود.
 بررسی پیش نویس اساسنامه

نبی می گوید پس از این مرحله، مجمع فدراسیون 
فوتبــال به منظور ارائه پیش نویس اساســنامه جدید 
برگزار و برای اعضا تشریح خواهد شد. به گفته دبیرکل 
فدراسیون، به علت ایرادهای فیفا، موازی با این فرایند، 
بایــد آیین نامه مجزایــی برای برگــزاری انتخابات نیز 
نوشته شود که این موضوع هم در دستور کار خواهد 
بــود. در ادامه این فرایند، پیشــنهادات مدنظر اعضای 
مجمــع دریافت و بعد از لحاظ در اساســنامه، راهی 
هیئت رئیسه می شود و در صورت تأیید، مجمع دیگری 
برای تأیید اساسنامه نهایی برگزار خواهد شد. آخرین 
پیشــنهادها نیز به این شــکل به اعضای مجمع ارائه 
می شود تا بعد از بازنگری مجدد و تأیید این اساسنامه 

در هیئت رئیسه راهی مجمع فدراسیون فوتبال شود.
  تأیید اساسنامه جدید و تعیین تاریخ انتخابات

دومین مجمع ســال جــاری با هــدف تأیید مفاد 
اساسنامه و ارســال به فیفا و همین طور تعیین زمان 
انتخابات جدید این فدراسیون برگزار خواهد شد. البته 
پس از تأیید اساســنامه، فیفا به عنــوان متولی اصلی 
فوتبال باید این اساسنامه و همین طور تاریخ انتخابات 

را نیز تأیید کند.
  انتخاب رئیس و اعضای هیئت رئیسه

پــس از این مرحله، کمیته انتخابات اقدامات لازم 
از قبیل فراخــوان و نام نویســی از داوطلبان را انجام 
خواهــد داد و پــس از ارائه اســناد و مــدارک طبق 
اساسنامه جدید، مجمع انتخاباتی برگزار شده و رئیس 

و اعضای هیئت رئیسه انتخاب خواهند شد.
  انتخابات چه زمانی خواهد بود؟

بــا نگاهی به اساســنامه کنونی این فدراســیون، 
می توان از جزئیات برگزاری مجمع مطلع شــد. طبق 
قوانین، پــس از تأیید اعضای هیئت رئیســه، دبیرکل 
فدراســیون فوتبال باید از ۲۵ روز قبل جزئیات و زمان 
برگزاری مجمع را به اطلاع اعضا برســاند. اگر بین هر 
مجمع این فدراســیون، یک ماه فاصله وجود داشته 
باشــد، بــدون ذره ای اتــلاف وقت و بــدون توجه به 
جزئیاتی مانند روند بازنگری، دریافت پیشــنهادات و 
حتی پروســه انتخابات، فدراسیون در مرداد می تواند 
انتخابات را برگــزار کند. اما اگر چالش های مربوط به 
این قبیل مســائل را در نظر گرفت که شــامل بررسی 
اساسنامه در کمیســیون های تخصصی دولت و اخذ 
مجوزهای فیفا و همین طور فرایند مربوط به بررســی 
و تأییــد صلاحیت نامزدها برای شــرکت در انتخابات 
می شــود، فدراســیون قادر به برگــزاری انتخابات در 
تابســتان نخواهــد بود. هرچند به نظر می رســد این 
فدراســیون بتواند در مهر یا آبان امســال انتخابات را 
برگزار کند، اما تصمیم گیر نهایی اعضای مجمع هستند 
که باید در دومین مجمع سال جاری درباره زمان دقیق 
انتخابات تصمیم گیری کنند. تا آن زمان، حدود شــش 
ماه باقی مانده که در خلال آن باید درباره موضوعات 
مهمی از قبیل سرنوشــت فصل جاری و لیگ بعدی 
تصمیم گیری شود. شــرکت در انتخابی جام جهانی 
و تعیین تکلیــف بدهی های فدراســیون نیــز از دیگر 

برنامه های دبیرکل کنونی است.

مالدینی درباره اثر کرونا: 
داشتم می مردم

 به گزارش بی ساکر، پائولو مالدینی و دنیل، پسرش،  �
به ویروس کرونا مبتلا شدند. پس از چند هفته آخرین 
تستشان منفی اعلام شد و از این بیماری بهبود یافتند. 
اکنون ســتاره ســابق میلان در تلاش است تا شرایط 
جســمانی اش مانند گذشــته شــود. اسکای اسپورت 
چهار کاپیتان فوتبال ایتالیا؛ یعنی آلســاندرو دل پیرو، 
فرانچســکو توتی، خاویر زانتــی و مالدینی را گرد هم 
آورد. البتــه با هر یک از خانه اش ارتبــاط برقرار کرد، 
چون ایتالیا همچنان به خاطر بحران کرونا در قرنطینه 
اســت.مالدینی درباره وضعیت جسمانی اش گفت: 
شروع دوباره خیلی سخت است. سعی کردم یکشنبه 
کمی تمرین کنم و پس از ۱۰ دقیقه داشــتم می مردم 
و آن به خاطر این نبود که ۵۲ ســاله هستم. زانتی در 
ادامه به کنترل دل پیرو و توتی در میدان مسابقه اشاره 
کرد و گفت: کار خیلی سخت بود. این شرایط همچنان 
در دیدارهایــی که گاهی اوقات بــازی می کنیم وجود 
دارد. همیشــه بین ما وفاداری و احترام وجود داشت. 
دل پیرو درباره توتی صحبت کرد و گفت: رقابت وجود 
داشــت و ســپس احترام زیاد که موجب شــده بود 

دوستی به وجود آید.

 تتلو بعد از پایان کرونا به ایران 
برمی گردد و فوتبال بازی می کند

شــرق: امیرحســین مقصودلو یا همــان «تتلو»،  �
خواننده ایرانی که بیش از یک ســال پیش به کشــور 
ترکیه مهاجرت کرد، حالا بار دیگر ســوژه بســیاری از 
رسانه ها شــده اســت؛ این بار اما دلیلش انتشار یک 
موزیک و برگزاری کنســرت جنجالی نیست، بلکه او 
با لایوهای اینســتاگرامی توانســته در یک هفته اخیر 
دوبار رکورد بیننده لایو را در اپلیکیشــن اینستاگرام در 
دنیا بشــکند. بعد از شــیوع ویروس کرونا بسیاری از 
چهره های مشهور دنیا با هواداران خود در اینستاگرام 
لایو منتشــر می کنند و حواشــی جالبی نیــز از درون 
این لایوها اســتخراج می شــود. امیر تتلــو که ظاهرا 
نحوه اســتفاده از لایوهای اینستاگرام را به خوبی یاد 
گرفتــه، در یک هفتــه اخیر با یکی از ســلبریتی های 
فضای مجازی در دو شــب پیاپی لایو مشــترک رفت 
که دفعه نخســت بیش از ۴۰۰ هزار نفر و دفعه دوم 
بیش از ۶۰۰ هزار نفر از این لایو مشــترک دیدن کردند 
کــه در نوع خود بســیار جالب و البتــه عجیب بود.
امیــر تتلو با یکی، دو خواننــده دیگر هم پیش تر لایو 
اینســتاگرامی رفته بود که مخاطبان زیادی داشــت، 
اما  یکشنبه شــب این خواننده مقیــم ترکیه تصمیم 
گرفت با یکی از ورزشکاران و فوتسالیست های سابق 
تیــم ملی ایران لایو مشــترک برود کــه در نوع خود 
عجیب بود. بســیاری از کاربران اینســتاگرام تعجب 
کردند از حضور وحید شمســایی در لایو با امیر تتلو، 
چراکه در صحبت های قبلــی تتلو با میهمانانش در 
اینســتاگرام، اکثر صحبت های ردوبدل شده ۱۸ + بود 
و حالا مخاطبان منتظر دیالوگ دونفره کاپیتان سابق 
تیم ملی فوتســال ایران با تتلو بودند. این بار اما تتلو 
ادبیات متفاوتی را با وحید شمسایی در پیش گرفت. 
شمسایی که به مدت یک ماه مربی امیر تتلو در رشته 
فوتســال بود، نشــان داد که احترام او هنوز از سوی 
تتلو حفظ می شود. در این گفت وگو، شمسایی از تتلو 
ســؤال کرد که آیا قصد بازگشت به ایران را ندارید که 
با پاسخ جالب این خواننده مواجه شد: «بعد از پایان 
کرونا اتفاقا قصد دارم به ایران برگردم و یک فوتبالی 
بــا هم بازی کنیم». در اینجا بود که وحید شمســایی 
وعده داد با همان اکیپ سابق منتظر بازگشتش است 
تــا با هم فوتبال بازی کنند. در ادامه این گفت وگو که 
بیش از ۱۱۰ هزار نفر تماشاگر داشت، وحید شمسایی 
از درگذشــت پدرش به عنوان یکی از بدترین اتفاقات 
زندگی خود یاد کرد که بعد از گذشت این مدت، هنوز 
هم با این شرایط کنار نیامده است. شمسایی در ادامه 
گفت وگــوی دونفره با تتلو به تمجید از او پرداخت و 
این خواننده را بسیار بااستعداد حتی در فوتبال عنوان 
کرد: «خدا برای تو یک ذات اســتعدادی نهفته است 
و اگر فوتبال هم بازی می کردی، بهترین فوتبالیســت 
می شدی». گفتنی اســت تتلو زمانی که در ایران بود 
تصمیم گرفت به صورت حرفه ای فوتبال را شــروع 
کند و بــه همین دلیــل زیر نظر شمســایی تمرینات 
ویژه ای را انجام می داد که با مصدومیت از ناحیه زانو 
نتوانســت بیش از یک ماه در کنار کاپیتان سابق تیم 

ملی فوتسال ایران به تمرین بپردازد.

ورزش

خبر فوتبال
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شرق: سمانه خوش قدم را بی شــک باید یکی از مربیان 
موفق ورزش زنان کشور در یک دهه اخیر دانست. مربی 
جوان و بااخلاقی که ســتاره ای مانند حمیده عباسعلی 
را در تیم ملی کاراته پــرورش داد. کار مهم تر او در این 
تیم، کسب دو سهمیه ارزشمند بازی های المپیک ۲۰۲۱ 
توکیو توسط حمیده و ســارا بهمن یار است که از طریق 

رنکینگ جهانی به دست آمد. این در حالی است که تیم 
خوش قدم همچنان این شــانس را دارد که برای کسب 
سهمیه ســوم هم خیز بردارد. با سرمربی تیم ملی کاراته 
بانوان که به تازگی از آلمان بازگشــته گفت وگو کردیم تا 
بیشــتر از اوضاع و احوال بانوان کاراته کار ایرانی مطلع 

شویم.

 خانم خوش قدم اول از سهمیه هایی که تیم ملی  �
کاراته بانوان گرفت، شروع کنید. واقعا اتفاق بزرگی 

برای ورزش زنان ایران رقم زدید.
خدا را شــکر توانستیم از سه ســهمیه، دو سهمیه 
را بگیریم. داشــتیم طبق برنامه جلــو می رفتیم که در 
رقابت های مراکش شــرکت کنیم که متأســفانه آمدن 
ویــروس کرونا همه چیــز را به هم ریخت و مســابقات 
کنسل شد. در مســابقات مراکش هم یک سهمیه دیگر 
توزیع می شــد که مــا امیدوار بودیم به آن هم دســت 
پیدا کنیم. گرفتن دو ســهمیه واقعا کار بســیار مشکلی 
بود. به لحاظ جســمی و روحی فشار زیادی به تیم وارد 
کرد. خوشــحالیم که توانســتیم به اهدافی که داشتیم 
برســیم. از هر چهــار ملی پوش تیم تشــکر می کنم که 
در مســیر کسب ســهمیه المپیک زحمت کشیدند. این 
موفقیت فقط نتیجه تلاش های تیم ملی بانوان نیست، 
مسئولان فدراســیون، مربیان باشگاهی، کادر فنی قبلی 
و حریف های تمرینی همه در رقم زدن این اتفاق سهیم 

هستند.
 از الان بــه بعــد برنامه تان  �

چیست؟
بــا توجه بــه اینکــه بازی های 
المپیک ۲۰۲۰ توکیو، یک سال و نیم به 
تعویق افتاده، کار را رها نمی کنیم. 
باید یک ســال هوشــمندانه تمرین 
و نقــاط ضعف را برطــرف کنیم و 
نقاط قوت را هم بهبود ببخشــیم. 
هدفمان این است که سهمیه سوم 
را هم بگیریم. پرونده ســهمیه های 
المپیک از طریق سیســتم رده بندی 
جهانــی (رنکینــگ) بســته شــد. 
در حال حاضر  باقی مانــده  نفــرات 

یک فرصت دیگــر دارند تا در آخرین مرحله رقابت های 
انتخابی جواز المپیک را بگیرند. اینجا ســهمیه المپیک 
به نفرات اول تا ســوم تعلق می گیــرد که نماینده ایران 
در این مســابقات حضور خواهد داشــت. درحال حاضر 
هم که اردوها فعلا تعطیل اســت و بچه ها مثل ســایر 

ورزشکاران تمریناتشان را در خانه انجام می دهند.
 رقابت های انتخابی هرچند برای تیم ملی کاراته  �

بانوان خوش یمن بود، اما مصدومیت ناگهانی حمیده 
عباسعلی همه را خیلی ناراحت و غافلگیر کرد.

حتما حکمتی بود که این اتفــاق افتاد. مصدومیت 
همیشه همراه ورزشکاران است و همه قهرمان های دنیا 
و آســیا با آن مواجه هســتند؛ اما در کل باید بگویم که 
فشار مســابقات انتخابی المپیک کاراته خیلی زیاد بود. 
همه رقابت های پشــت ســر هم بود. طبیعی است که 
بدن ورزشکار در این شرایط خسته و دچار آسیب دیدگی 
شــود؛ اما با همه اینها ما مصدومیت حمیده را به فال 
نیک می گیریم، چراکه المپیک هم به خاطر کرونا عقب 
افتــاد؛ بنابرایــن او این فرصت را دارد که تا ســال دیگر 
بــرای حضور در المپیک به بهبودی کامل برســد. البته 

تیم پزشــکی حمیده در آلمان به دنبال این بودند که او 
را تا مردادمــاه به المپیک ۲۰۲۰ برســانند؛ اما اکنون با 
خیالی آســوده برنامه های بازتوانی اش را تا سال آینده 

انجام می دهد.
 الان شرایط حمیده چطور است؟ �

شــرایط جســمانی اش که روزبه روز بهتر می شــود. 
ضمن اینکــه با دکتر واعظ موســوی و منتظری هم در 
ارتباط اســت تا به لحاظ روان شناسی نیز به نوعی تحت 
مراقبــت باشــد. مطمئنا اتفاقــات خوبی بــرای او رخ 

می د هد.
 خوش بین هســتید که بانوان کاراته کار ایرانی در  �

المپیک توکیو بتوانند به مدال دست پیدا کنند؟
کاراته برخلاف سایر رشــته های المپیکی تنها برای 
المپیک توکیو است که به جمع این بازی ها اضافه شده 
اســت. برای همین حساســیت مدال آوری در آن خیلی 
بالاســت. تمام قهرمان های جهان که ســهمیه گرفتند، 
ســعی می کنند تا آن زمان جز ۱۰ نفر برتر وزن خودشان 
باقی بمانند. این حساســیت طبیعتا دربــاره تیم ما هم 

وجود داشته که توانستیم این مسیر سخت را طی کنیم 
و دو ســهمیه را تا به این لحظه بگیریم. مطمئن باشید 
که از حرکت نمی ایستیم. فقط به کسب سهمیه در این 
وزن دل خــوش نکرده ایم. به گذشــته خودمان مغرور 
نمی شــویم. به دنبال مدال المپیک هســتیم. ان شاءاالله 

سهمیه سوم را هم قطعی می کنیم.
 و صحبت پایانی... �

باید از رئیس فدراســیون کاراته، آقــای طباطبایی و 
همچنین مســئولان وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک 
تشکر ویژه کنم که در شرایط بحرانی که کرونا همه نقاط 
دنیا را گرفته، بهترین شرایط را برای حمیده فراهم کردند 
تــا بلافاصله تحت عمل جراحی قــرار بگیرد. ما بعد از 
مسابقات اتریش به آلمان رفتیم و حمیده در چهارمین 
روز مصدومیتش تحت عمــل جراحی قرار گرفت. یک 
تیم جراحی مجرب بالای سر او حاضر شدند و با بهترین 
امکانات برنامه های فیزیوتراپــی اش را انجام داد. دکتر 
امینــی و آبرون، خیلــی در این مدت بــرای او زحمت 
کشیدند. من و حمیده بیشتر از یک ماه در آلمان حضور 

داشتیم که این عزیزان در کنارمان بودند.

روزگاری دبیرکل فدراســیون فوتبال بود و قدرتش 
به نظر از رئیس که البته دوست قدیمی اش بود، بیشتر 
بود. او یکی از اضــلاع معروف به «باند اصفهانی» در 
فدراســیون فوتبال بود که تلاش می کردند نشان دهند 
آدم های پرکاری هســتند و شیفته خدمت. شاید همین 
یکی، دو کد مختصر کافی اســت تا مشــخص شــود 
بحث درباره محمدرضا ســاکت است؛ مرد همه کاره و 

هیچ کاره ۱۷ ماه اخیر فدراسیون فوتبال!
داســتان حضور محمدرضا ســاکت در فدراسیون 
فوتبال و همکاری اش با مهدی تاج یکی از پیچیده ترین 
همکاری هاست؛ او دست راست مهدی تاج بود و رفیق 
گرمابه و گلســتانش ولی اتفاقی کــه پانزدهم آذرماه 
۱۳۹۷ رخ داد، همه را شــوکه کــرد؛ در آن روز مهدی 
تاج که با فشــار از ســوی وزارت ورزش مجبور شــده 
بود قانون عدم به کارگیری بازنشســته ها در فدراسیون 
فوتبال را اعمال کند، پای اســتعفای رفیق قدیمی اش 
را هم امضا کرد تا به ظاهر هم که شــده، نشــان دهد 
به اجرای قوانین پایبند اســت! آن روز به طور رسمی، 
محمدرضا ساکت از سمت دبیرکلی فدراسیون فوتبال 
استعفا داد؛ ولی درســت از همان تاریخ به بعد است 

که داستان پرهیاهوی آقای ساکت شروع می شود.
اگرچه آنهایی که با فوتبال ســروکار داشتند، منتظر 
تبدیل یک رابطه دوســتانه به تنفــر بودند ولی خیلی 
زود مشــخص شــد ســناریویی که مهدی تاج رئیس 
فدراســیون فوتبــال نوشــته، غافلگیــری اش بیش از 
پذیرش اســتعفای رسمی دوســت قدیمی اش است. 
در واقع از همان روزی که ســاکت از ســمت دبیرکلی 
اســتعفا کرد به ظاهر یک شغل را از دست داد ولی در 
عوض بیش از پنج شــغل جدید در همان فدراسیونی 
که مثلا از آن اســتعفا داده بود، به دست آورد! عجیب 
آنکه شایعات به راه افتاده خبر می داد که حتی با وجود 
استعفای ساکت از دبیرکلی او همچنان دبیرکل است! 
ایــن موضوع هم برای خــودش داســتانی دارد؛ بعد 
از اســتعفای ســاکت، ابراهیم شــکوری، کسی که آن 
روزها معاون ســاکت بود، «موقتا» به عنوان سرپرست 
دبیرکلی معرفی شــد تا بعدا دبیرکل تازه معرفی شود 
ولی وقتی آقای ســاکت اطراف فدراسیون می چرخید 
آیــا واقعا به دبیرکل رســمی نیاز بــود؟! افراد نزدیک 
به فدراســیون فوتبال خیلی محکم شهادت می دهند 
شکوری فقط یک پست صوری داشت و همه کارهای 
مرتبط با پست دبیرکلی را خود ساکت انجام می دهد! 

البتــه دبیرکل در ســایه  بودن، تنها شــغل محمدرضا 
ســاکت بعــد از «شــو»ی خداحافظی اش نبــود! او 
رئیس ســازمان تیم های ملی اســت و ریاســت مرکز 
ملی فوتبال را هم برعهده دارد؛ مدیریت و سرپرســتی 
تیم ملی فوتبال هم دیگر شــغل جذابی اســت که در 
اختیار مــردی قرار گرفته که آذرماه ۱۳۹۷ از کارش در 
فدراسیون فوتبال استعفا داده است؛ او البته مرد مورد 
اعتماد تــاج برای مذاکره و همراهی با مربیان خارجی 
تیم ملی هم بود؛ تصاویــرش در کنار کی روش و البته 
تصاویــر متعددش در کنــار مارک ویلموتس، نشــان 
می داد ریشــه ای که ســاکت در فوتبال ایران دوانده، با 

یک استعفا خشک شدنی نیست!
حضــور جنجالــی او در ســمت های مختلفی که 
مهــدی تاج برایش تعریــف می کــرد، کار را به جایی 
رســاند که لقــب «ابوالمشــاغل فوتبــال» را برایش 
ســاختند؛ عنوانــی که با توجه به ســمت های زیادش 
به نظر برازنده هم می رســد. البته سمت های مختلف 
ساکت، دست کم آنهایی که رسانه ها به آن پی برده اند، 
فقــط مربوط به فوتبال و زمین چمن نمی شــود چون 
حضــورش در کمیته فنی فوتســال هم جنجال زیادی 
به راه انداخت. تصمیمی که باعث اســتعفای بسیاری 
از این کمیته از جمله محمدحسن انصاری فرد، رئیس 

وقت این کمیته شد.
ساکت – نبی؛ دوقطبی ابدی

برای محمدرضا ســاکت، مردی که همکارانش در 

فدراسیون فوتبال نســبت به مدرک تحصیلی اش هم 
ایــراد گرفتــه و در گفت و گوهای رســمی آن را بازتاب 
داده انــد، همه چیــز خوب پیش می رفــت. همه چیز 
خــوب بود تا اینکه قلب تاج درد گرفت! موضوعی که 
باعث شد رئیس از سمت ریاستش استعفا کند و برود. 
مهدی تاج که اســتعفا داد، به نظر می رسید کار برای 
ساکت هم تمام شده باشــد ولی آن قدر مهره چینی ها 
طبق اساســنامه غیرقانونی در فدراسیون فوتبال خوب 
پیــش رفته بود که آب در دل ســاکت تکان نخورد! او 
بالاخره خیالش راحت بود که در بین این همه شغلی 
کــه رفیق شــفیقش برایش دســت وپا کرده ســر کار 

می ماند و همچنان دستی در فوتبال دارد.
ســاکت ضربه اصلی را اما همیــن چند هفته قبل 
خورد؛ درســت در روزی کــه عذر ابراهیم شــکوری، 
سرپرســت غیرقانونی فدراســیون فوتبال را خواستند 
و گفتنــد محمدمهــدی نبی دبیــرکل رســمی و تازه 
فدراسیون فوتبال است! شاید از همین زمان به بعد بود 
که ســاکت پی برد جایگاهش در فوتبال ایران به خطر 
افتاده اســت. البته طبق ادعایی که امیر عابدینی، یکی 
از قدیمی های فدراســیون فوتبال و همکار سابق تاج و 
ســاکت داشــته، این دو نفر در این مدت بی کار نبوده و 
مشغول زدن زیرآب مهدی نبی نزد کنفدراسیون فوتبال 
آســیا بوده انــد! عابدینی در صحبت هایی کــه با ایران 
ورزشی داشته، می گوید:«فکر می کنید غیرقانونی شدن 
انتخاب نبی از ســاکت آب نمی خورد و کار او نیست؟ 

تاج و ســاکت به شــدت مخالف حضور دوباره نبی در 
فدراســیون فوتبال هســتند و هر کاری می  کنند که این 
اتفاق رخ ندهد. وگرنه کنفدراســیون فوتبال آســیا در 
روزهای قرنطینه چطور فهمیده و به این نتیجه رسیده 
کــه انتخاب دبیرکل در تهــران غیرقانونی بوده؟ تاج و 
ســاکت یکی اند و خــط را از تهران بــه AFC داده اند. 

دلایلش هم مشخص است».
 البته اگر ساکت، تلاشش برای براندازی نبی را هم 
کرده باشــد الان دیگر بی فایده اســت چون هم فیفا و 
هم AFC دبیرکلی محمدمهــدی نبی را پذیرفته و به 
او تبریک هم گفته اند. این به آن معناســت که این بار 
به طور رسمی، ساکت دیگر نمی تواند در امور دبیرکلی 

فدراسیون فوتبال دخالت کند.
ابوالمشاغل کجاست؟

حــالا که مهــدی تاج اســتعفا کرده، مهــدی نبی 
دبیــرکل فدراســیون فوتبال شــده و کرونــا، فوتبال را 
در ایــران تعطیــل کرده، ســؤال اصلی این اســت که 
محمدرضا ساکت کجاست؟ آیا او پذیرفته یا می پذیرد 
که دیگر جایگاهی در این عرصه ندارد؟ ظاهر امر نشان 
می دهد علاقه ساکت به خدمت بیش از آن است که با 
یک عزل و نصب و یک ویروس بشود خانه نشینش کرد. 
در گزارشی که «مهر» نوشته او همین روزها و در واقع 
از نخستین روزهای ســال ۱۳۹۹ همچنان با قدرت در 
مرکز ملی فوتبال ایران حضور دارد و حتی با کارکنانی 
که به صورت شیفت بندی در این محل حضور یافته اند 
نیز دیدار و گفت وگو داشــته است. تأکید ساکت در این 
ملاقات ظاهرا بر این موضوع بوده که چارت فدراسیون 
فوتبــال اختیار و اســتقلال لازم را به مرکز ملی فوتبال 
داده و ایــن مرکز بدون توجه بــه تغییرات کار خودش 

را دنبال می کند.
اگر چنین ادعایی درســت باشــد، مشــخص است 
که محمدرضا ســاکت دلیلی برای جدایــی از فوتبال 
و فدراســیونش نمی بینــد. او شــاید خیلــی مطمئن 
اســت که بعد از ایــن همه تغییرات هنوز پســت های 
محول شــده اش را دارد و رئیس جدید یا دبیرکل جدید 
هم نمی تواند اختیاراتش را بگیرد. شــاید هم دغدغه 
این روزهایش این باشــد که صوری، از یکی، دو سمت 
بی شــمارش در فدراســیون فوتبال اســتعفا دهد؛ اگر 
چنین تصمیمــی بگیرد، آن وقت واقعا انتخاب برایش 
ســخت خواهد بود؛ او یکی، دو ســمت در فدراسیون 

فوتبال ندارد که بخواهد راحت از کنارشان عبور کند!

ابوالمشاغل کجاست؟

سمانه خوش قدم، مربی تیم ملی کاراته زنان ایران، در گفت وگو با «شرق»:
متوقف نمى شویم هیچ، دنبال مدال المپیک هم هستیم
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